



Styrelseprotokoll

Hampetorp-Odensbackens IF
2022-10-10

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Marcus Tell, Therese Tagebjer, Helena Hiltunen & Thomas Lilja.

§1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna och öppnar upp mötet.

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns. Föregående protokoll läses igenom och godkänns.

Återkoppling föregående protokoll:

Ungdomsavslutningen – upplägget var i år annorlunda och enklare. Det var trevligt att man satt lagvis och hade med eget fika, det var god stämning.

Angående inbjudan till festligheter den 11 november så uttrycker Thomas ett önskemål om att få gå ut och äta i stan tillsammans med sina medarbetare Pjotte, Per-Åke och Göte. Vi tycker att de kan göra båda alternativen. Tony ska skicka ut "save the date" till alla berörda.

§3 Ekonomi

Thomas redovisar en sammanställning av det ekonomiska läget.

Försäljningar har inte gått lika bra hittills. Vi trodde t ex att Ravelli skulle sälja mer än vad det gjorde.

Restaurangchansen säljer inte heller lika bra.

Vi pratar om fakturor från förbundet.

I Fogis ska Johan godkänna efter varje genomförd utbildning.

Lagkassorna syns nu i budgeten.

Vi pratar om sökta skötselbidrag. Thomas upplyser oss om att förra året och i år har vi inte sökt skötselbidrag för parken och slingan i skogen. Det är ett skötselbidrag på 30 000 kr/år som går att söka hos kommun.

Vi pratar om sisulistor och sponsortavlorna.

Padelbanan går inte speciellt bra. Det är färre som provar på spelet jämfört mot förra året.

Vi har färre betalande medlemmar, drygt 80 färre än förra året. Vi funderar på vad detta beror på, tappar vi dessa medlemmar och hur följer vi upp?

Elkostnader: Fakturan för september är över 10 000 kr och nu är vi uppe i vad vi har budgeterat för hela året. Vi diskuterar vad vi kan spara på och enas om att dra ned på värmen i samlingslokalen men ha varmare i konferensrummet. Det är då viktigt att hålla dörrar stängda emellan.

Vi enas om att avskrika fodringarna på 1380 kr på ett par medlemmar som inte har redovisat sina försäljningar.

§Arbetsgrupper

Under dagens möte har vi inget att rapportera från arbetsgrupperna förutom att anläggningsarbetet behöver gås igenom. Thomas berättar att det är massor som behöver göras och att man behöver veta att arbetet tar minst ett par timmar per vecka av detta frivilliga arbete. Kanske är det läge att rekrytera en kanslist/vaktmästare? Vi bestämmer att vi ska boka in en tid med Thomas för en genomgång. Vi ska då se till att vi är många med på denna genomgång.

§4 Rotundan

Jenny rapporterar om samarbetet med Samverkarna och hur det går i projektet att renovera rotundan. Vi ska börja med att rensa där inne och vi bestämmer att vi ska ha en genomgång där tillsammans med Thomas.

Panten kan vi fortsättningsvis ställa i omklädningsrum 8.

Enligt Thomas sitter det redan en strömmätare i rotundan vilket är bra.

§5 Odencupen

Thomas önskar ett annat bokningssystem än vad vi valde att ha förra året, det blev en avgift då som vi blev tvungna att betala tillbaka då cupen inte blev av. Thomas tycker att anmälningsavgiften ska gå direkt till oss och inte via bokningssystemet. Tony anser att hemsidan är bra med spelschema, tabeller etc och vi bestämmer att fortsätta med detta bokningssystem.

Följande grupper ska vi ha: Dam, pojkar 10-11, flickor 10-11, pojkar 12. Robban återkommer om flickor 12-13. Pojkar 2013 osäkra, pojkar/flickor 14-15 vill vänta ett år till.

Tony uppdaterar hemsidan. Vi börjar med de yngsta tjejerna på fredag morgon, sedan damklasserna.

§6 Övriga frågor

Jenny har hört sig för med en person att eventuellt bli kassör, Tony ska prata med hen.

Vi pratar om avslutningsmiddag för samtliga ledare, styrelsefolk och övriga frivilligarbetare. Avslutningsmiddagen blir fredag den 11 november. Vi pratar om ledargåva och vart vi ska beställa maten ifrån.

Johan berättar att herrlaget ska städa sitt omklädningsrum nästa tisdag inför vintern.

§7 Nästa möte

Måndag den 7 november kl 18.30. Då ska vi bland annat fördela schema för bingolottoförsäljning.

§8 Avslutning

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

Ordförande

Tony Olsson

Sekreterare

Helena Hiltunen